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ZeijdeLinks 
is een uitgave van 

Golfvereniging De Drentsche 
i.s.m. 

Drentsche Golf & Country Club 

‘Hey, een nieuwe ZeijdeLinks?!’  
 
Jazeker, beste lezer, ook tijdens het seizoen met de minste 
golfactiviteit ligt hier weer een nieuwe druk van dat kleine 
beetje extra golfgeluk voor je klaar. 
 
Zeker nu de winter wederom aangebroken is, mensen hun 
golfclubs (tijdelijk) neerleggen en de door velen gehate 
wintergreens weer regelmatiger hun intrede doen, leek het 
ons dat jullie er ook wel weer aan toe waren. Terwijl jullie 
thuis zitten, smachtend naar die dag dat de golfbaan weer 
open is.  
Het kan heerlijk zijn hoor, dat binnen zitten, als we 
gefascineerd kijken naar de sneeuw of ’s avonds luisteren 
naar de regen op het platte dak. Maar we willen meer… Nee 
nee nee, niet méér, we willen golfen. Ja. En enkel dat. 
 
Het golfen zelf kunnen we niet voor jullie bestellen, helaas. 
Wel kunnen we jullie een beetje van dat golfgeluk schenken. 
Met een heuse kerstpuzzel bijvoorbeeld. Uw antwoorden 
worden uiterlijk 31 december a.s. verwacht bij 
mediacie@dedrentsche.nl. Op de website worden de 
winnaar(s) en antwoorden bekendgemaakt. Verder in deze 
ZeijdeLinks weer veel leuke en informatieve stukjes. Hoe 
leuk is het dat zoveel leden op de Doedag waren op 30 
november. Alle foto’s daarvan zijn te vinden op de website.   
 
In dit blad blikken we ook terug en zetten mensen in het 
zonnetje die het afgelopen golfseizoen boven zichzelf zijn 
uitgestegen. Toch kijken we ook vooral vooruit, naar alles 
omtrent de dag, ergens in 2020, dat het weer zover is. Dat 
we weer los mogen en ongetwijfeld ontketend zullen zijn. 
Dat we aan de bar in ‘t clubhuis weer – als vanouds – de 
meest onwaarschijnlijke (golf)verhalen kunnen verkondigen. 
We kijken ernaar uit. 
 
Fijne feestdagen en (alvast) veel golfgeluk! 
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Gert Melinga 

Passie 
Ik ben gevraagd om namens het bestuur iets te schrijven 
voor ons blad de ZeijdeLinks. 
 
Allereerst een terugblik en dan met name wanneer ik 
met golf ben begonnen. In 2004 gelijktijdig met mijn 
aanstelling bij ING Private Banking is mijn interesse voor 
golf ontstaan.  
 
Ik ben bij de Groene Ster bij Leeuwarden begonnen en 
heb mijn GVB gehaald. Veel gespeeld om ervaring op te 
doen en ook lessen blijven volgen. In 2008 de overstap 
gemaakt naar de DG&CC. Namens de ING snel 
aangesloten bij de Business Club. Toen al een levendige 
club. Voor mij ook een prima springplank naar nieuwe 
contacten zowel zakelijk als privé.  De combinatie van 
spelplezier en het leggen van sociale contacten gaan 

prima hand in hand. Ik heb altijd ook met bewondering 
naar de clubactiviteiten gekeken binnen de DG&CC. De 
bevlogen aanpak van Jelle Paauw en zijn collega’s en de 
inzet van vrijwilligers vanuit de vereniging om veel 
golfactiviteiten te organiseren heeft het nodige gebracht 
in groei en zeker ook buiten de club in aandacht. Het lijkt 
vaak zo makkelijk en vanzelfsprekend maar dat is het 
niet. Al deze activiteiten en zeker vanuit de vereniging 
kunnen niet zonder vrijwilligers die dit elke dag weer 
mogelijk maken.  
 
Uit hoofde van mijn functie kom ik regelmatig op andere 
banen en kan ik deze vergelijking goed maken en de 
DG&CC kan zich met gemak meten in de top met andere 
banen. 
 
Sinds vorig jaar ben ik ook toegetreden tot het bestuur 
van de vereniging. Doel: met name iets betekenen voor 
de club en veel mensen uit de vereniging leren kennen. 
Veel nieuwe dingen gezien en wederom een bevestiging 
hoe vele leden met elkaar deze mooie club draaiende 
houden. Van jeugd tot senioren en alles wat daar tussen 
zit vraagt veel van de verschillende commissies en 
daarmee van de vrijwilligers. Het blijft ook een uitdaging 
om de leden aan de club te blijven binden en ook te 
groeien. Een verantwoordelijkheid van ons allemaal. De 
combinatie van het spel en de omgeving waarin wij dit 
met elkaar mogen doen kan ook anderen uit uw vrienden
- en kennissenkring wellicht interesseren voor de 
golfsport. In mijn rol vanuit mijn werk, als speler en 
bestuurder, wil ik dat graag overbrengen en hoop dit nog 
vele jaren te doen. 
 
Ik wens u namens het bestuur alvast fijne feestdagen toe 
en veel golfplezier in 2020! 
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B. de Vaart 

Start herinrichting Bosvakken 
Aan het begin van het golfjaar hebben wij u geïnformeerd 
over de  noodzakelijke houtkap die afgelopen winter 
heeft plaatsgevonden. De afgelopen maanden hebben we 
de tijd genomen om gesprekken te voeren met gemeente 
en provincie om te bespreken welke mogelijkheden er 
zijn tot herinrichting. We hebben hierbij de ontstane 
situatie gezien als een kans om de baan te kunnen 
verfraaien. Onderlegger hiervan moest dan wel een 
gedegen plan zijn dat past binnen de mogelijkheden.  
 
Voor de beeldvorming: de gekapte bosvakken staan op 
grond van de gemeente Assen (wat wij pachten), een 
wijziging in deze bosvakken dient in overleg te gaan met 
de Gemeente Assen. De Provincie is toezichthouder op 
goed beheer van al het bosgebied in Drenthe middels de 
boswet. Wanneer we dus wijzigingen zouden willen 
doorvoeren, dan moet dat in overleg met deze partijen. 
Voor een gedegen plan hebben wij uiteraard de expertise 
ingeschakeld van Michiel van der Vaart van Jol Golf 
Design. Michiel heeft ook een goed deel van de 
architectuur voor zijn rekening genomen ten tijde van de 
eerste aanleg, waardoor hij, met veel gevoel voor de 
ontwikkelingen, nieuwe plannen heeft kunnen maken om 
tot een herinrichting te komen. 
 
Huidige situatie 
De huidige situatie is dat we de bosvakken aan het begin 
van het seizoen goed hebben kunnen opschonen en 
hebben weten te frezen. De eerste schrik van een 
kaalgeslagen vlakte heeft plaatsgemaakt voor positieve 
geluiden over leuke doorkijkjes, mooiere vergezichten. 
Ook zien we nu al spontane opkomst van nieuw bos, 
hetgeen ook een goed teken is voor de bodemkwaliteit. 
Zoals al aangegeven valt het gekapte bos onder de 
boswet. Die boswet schrijft voor dat in het geval van 
houtkap voor dezelfde oppervlakte moet worden 
herplant, dan wel dat aantoonbaar is dat er nieuw bos 
spontaan opkomt binnen drie jaar. Kortom 5 hectare 
gekapt = 5 hectare herplant. Noot hierbij is dat de 
herplant ook gerealiseerd kan worden op een andere 
plek. Als in totaliteit de 5 hectare maar weer terugkomt. 
Binnen deze kaders zullen we dus moeten acteren voor 
een gedegen plan. 
 
Gewenste situatie / herinrichtingsplan 
Met de wetenschap van nu en de ideeën van Michiel van 
de Vaart hebben we nu een eerste opzet kunnen maken 
van hoe we invulling willen geven aan de herinrichting. 
We hebben er hierbij voor gekozen om bij wijze van proef  

 
ook gelijk te gaan starten met een eerste experiment in 
het gebied tussen Geel 6 en Rood 7. Waarbij het project 
in de laatste weken een versnelling heeft genomen 
omdat we in het goede weer het beste de 
werkzaamheden konden uitvoeren.  
 
Het idee is om een verschraling toe te gaan passen in een 
deel van het gekapte gebied, maar ook voor een deel in 
het gebied wat nu golfbaan is. De ruimtes tussen en 
rondom de tees bijvoorbeeld. Met behulp van een kraan 
zullen we de grond wat omgooien en de leemlaag die in 
de grond zit naar boven halen. Voorts richten we dit 
speels in en ontstaat een wat armer grondgebied zoals 
tussen 6 Geel en 7 Rood verderop tussen de fairways het 
geval is. Het idee is voorts om hier heidevegetatie terug 
te brengen. Onderstaand treft u een concept 
herinrichtingsplan aan. 
 

 
Oude bosvakken 

Herplant / nieuwe opkomst 

Grondverschaling naar heidevegetatie 

Nieuws uit de baan 



6 

 

Jelle Paauw 

Jelle 

Ge

Op de tekening hiervoor kunt u dus zien dat we niet het 
gehele gebied zullen bewerken, we laten ook een deel 
zoals het nu is, waar we met natuurlijke opkomst van bos 
een nieuw bosvak zullen creëren.  
 
Ook ziet u enkele groene stippen waar we solitaire 
bomen zullen planten en ziet u dat we dus geen 
wijzigingen doen in de speellijnen van de baan; dit 
ontwerp blijft zoals het is. Optisch zal het uiteraard wel 
anders ogen en beogen wij een spannender en kleurrijker 
beeld te realiseren.  
 
Zoals geschreven is dit een proef waarmee we een goede 
indruk kunnen verkrijgen of de voorgenomen 
verschraling ook daadwerkelijk goed uitpakt. Dit geldt 
ook voor de natuurlijke opkomst van een nieuw bosvak. 

We zullen echter nog wel moeten gaan bijplanten om aan 
de volledige 5 hectare herplant te kunnen komen, 
hiervoor zijn we ook in gesprek met Jol Golf Design. De 
komende winter en het volgende seizoen zullen we 
echter de ontwikkelingen van het grondwerk goed gaan 
volgen en, waar nodig, bijsturen.  
 
We steken uiteraard in op een succesvolle herinrichting 
van dit gebied en wanneer dit goed gaat, zullen we ook 
de andere gebieden met een vergelijkbaar plan gaan 
herinrichten.  
 

De tien dames van het Drents senioren zomerteam heeft 
dit jaar nipt de noordelijke competitie gewonnen.  
 
Aan deze competitie doen in de maanden juli - augustus 
zeven regionale teams mee: De Drentsche, NNG&CC, GC 
Semslanden, GC Zwolle, GC Emmeloord, GC Gaasterland 
en de Hooge Graven uit Ommen.  
 
Bovengenoemde teams treffen elkaar op zeven 
speeldagen, waarbij de ontvangende partij de rol van 
gastvrouw op zich neemt en de gehele dag regelt. De 
spelvorm is matchplay 9 holes four ball better ball, 
gevolgd door 9 holes single matchplay. Alles met 
handicapverrekening. Met dien verstande dat een 
speelster met een hogere handicap nooit meer dan 18 
slagen over 9 holes meekrijgt. Als er al een winnaar is 
voor de eindhole bereikt is, worden de resterende holes 
toch gespeeld. Enerzijds om te genieten van de mooie 
banen en elkaars gezelschap, anderzijds om mee te tellen 
in de categorie gewonnen holes. Dit kan namelijk bij een 
gelijke eindstand in wedstrijdpunten het genuanceerde 
verschil maken. Vergelijkbaar met de doorslaggevende 
rol van gemaakte (thuis-)doelpunten bij voetbal. 
 
Dit jaar was de uitslag uitermate ingewikkeld. De 
wedstrijd op de Drentsche op 25 juli is vanwege extreem 
hoge temperaturen afgelast. Hierdoor had het team van 
de Drentsche één hele wedstrijddag (met de 
bijbehorende punten) meer gespeeld dan de 
concurrentie. Wat te doen? In goed overleg met de alle 
captains is besloten de extra score van de Drentsche met 
een bepaalde berekening te herschatten. Maar toen 
kwam de slotdag op de Semslanden. Gedoodverfde 

winnaar leek de Noord-Nederlandse. Echter door goed 
spel van het Drentsche team tegen Gaasterland werd de 
eindstand gelijk in wedstrijdpunten!  
 
Na een consciëntieuze berekening door onze 
competitieleider Jorina Kalk wint de Drentsche, na acht 
jaar deelname, de beker met één wedstrijdpunt verschil. 
Alle dames van beide teams kunnen zich de hole 
herinneren – ergens in de competitie - die wellicht bij 
deze eindstand het cruciale verschil gemaakt heeft.  
 
Volgend jaar gaan we weer met goede moed verder. 
Deze competitie bestaat volgend jaar maar liefst 25 jaar. 
En is zeker bedoeld als een opstapje voor enthousiaste 
dames naar de echte voorjaarscompetitie van de NGF.  
Ons team bestond dit jaar uit: Joke Hogeman, Ans 
Goossens, Trijnie Drenth, Tine Hospers, Jeanne van 
Heijningen, Joke de Jong, Carla Fockens, Ali Huizinga en 
de reserves Paulien Zonneveld en José Henkelman.  
Captain Dames Senioren Team Rieteke Broos. 

 
 

Noordelijke Dames seniorencompetitie 
Rieteke Broos 
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Joke van der Ven Gerrit van de Werken 

Beste Dik, 
 
Regelmatig word ik aangesproken op de inhoud van mijn 
ingezonden briefjes. Een meerderheid van het volk ziet er 
de humor gelukkig wel van in maar een enkeling vindt ze 
flauw en zelfs een beetje kinderachtig. Nu kan ik me daar 
wel iets bij voorstellen, want je aangesproken voelen is 
niet altijd even lollig. Edoch, ik ga voor deze ene keer 
eens breken met de klagerige toon die ik me wellicht 
ongemerkt heb aangemeten. Daarom heb ik besloten zo 
tegen de kerstdagen eens wat leuke dingen aan te 
snijden. Zo hoeft niemand door mij met een rot gevoel de 
feestdagen in te gaan.  
 
Aan het eind van dit jaar loop ik alweer zes seizoenen 
mee. How time flies. In die jaren heb ik me ooit, en dat is 
tot nu toe de enige keer, pisnijdig gemaakt over de 
manier waarop ik werd benaderd. Mijn voornemen om 
me nooit meer zo op te winden heb ik helemaal 
waargemaakt. Het mag gezegd zijn: mede dankzij jou.  
 
Al vanaf het begin heb ik, meestal vanuit de 
marshalbuggy, maar ook een enkele keer als deelnemer 
aan één van je evenementen, met stille bewondering 
gekeken hoe relaxed jij van alles regelt bij de Drentsche. 
Ik heb daar een grenzeloze bewondering voor. 
Bijvoorbeeld voor de rust die je uitstraalt, ook bij de 
beroerdste calamiteiten. Daar waar mij het zweet door de 
oksels klotst als kuddes lodgegasten en 

verenigingswedstrijden in een onontwarbare knoop 
dreigen te raken, lurk jij rustig verder aan alweer een vers 
sigaartje. Alsof er niets aan de hand is.  
 
Het kan ook zijn dat je bij dit soort kwesties al je 
vertrouwen op mij hebt gevestigd. Hetgeen vast niet 
iedereen even verstandig vindt. Want laatst is mij nog 
bars toegevoegd dat ik maar een beetje zinloos 
rondtoerde alsof ik de directeur zelf was. Ik wou 
verdraaid dat het waar was. Die nare opmerking was 
trouwens meteen ook bedoeld voor mijn collega’s die 
daarmee ten onrechte in diskrediet gebracht werden. 
Meneer was kennelijk met het verkeerde been uit bed 
gestapt.  
 
Laatst heb ik zelfs golfers die elkaar fysiek te lijf dreigden 
te gaan uit elkaar moeten trekken. En als je dan zegt dat 
het allemaal maar een spelletje is, word je verwonderd 
aangekeken. Golf is oorlog, soms.  
 
Over naar iets leuks dan maar. Op 12 oktober viel ik met 
mijn neus in de marshalboter: het zogeheten Smildeger 
Invitatie Golf Toernooi 2019. Hilarisch idee. Omdat jij de 
zaken doorgaans goed voor elkaar hebt, rijd ik je bij 
voorkeur niet voor de voeten.  
 
Maar op 12 oktober kon ik het niet laten en ben ik eens 
een kijkje gaan nemen op de tee. Daar heb ik, omdat het 
Smildeger Invitatie Golf Toernooi 2019 een elitefeestje 
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leek te zijn, eens nagevraagd op welke gronden je mag 
meedoen.  
 
Ik zal samenvatten, want mijn ruimte is beperkt.  Zo 
biechtte iemand op dat zijn band met Smilde uitsluitend 
bestond uit het zoenen met een in Smilde woonachtige 
topschaatsenrijdster. Hem kennende (en reken maar dat ik 
hem ken) betwijfel ik of het daarbij is gebleven. Een 
tweede bekende dat hij "weleens door Smilde heen 
fietste" en weer een ander "vond het wel een leuk dorp". 
Verder vertelde iemand dat hij in een buurgemeente 
woonde en een volgende memoreerde dat hij er was 
gezakt voor het mavo-examen. Enzovoorts, enzoverder. 
Kortom, het Smildeger Invitatie Golf Toernooi 2019 is 
vanuit de burgerlijke stand bezien een lachertje. De 
ballotage is dus knudde. Want voortaan mag ik ook 
meedoen omdat ik ooit de dochter van de brugwachter 
van de Meester Sikkensbrug in de klas heb gehad. Maar 
het moet worden gezegd: het was knotsgezellig. Net als 
het doorgaans in Smilde is.  
 
Als ik het een beetje goed inschat, is de samenwerking 
tussen jou en het marshaldom wel in orde. Omdat ik denk 
dat jij het wel voor je kunt houden is het misschien goed 
om eens uit de doeken te doen hoe de boel bij ons in 
elkaar steekt. En wel omdat ik onlangs door een 
langskomend lid van de Drentsche nogal bruut werd 
bevraagd op wat ik zoal overhield aan dat rijdend 
directeurtje spelen. Uiteraard heb ik op zoveel 
impertinentie afwijzend gereageerd. Het mocht wat. Maar 
het zit zo. Wij marshals zijn in dienst bij de DG&CC. Wel op 
vrijwillige basis, want niemand dwingt ons, maar we 
hebben wel degelijk verplichtingen. We conformeren ons 
aan afspraken en een dienstrooster en zijn in die zin ter 

plaatse of zorgen voor een vervanger, zijn (of worden in 
een paar gevallen) breed geschoold door de NGF, dienen 
ons periodiek te bekwamen in eerste hulp, reanimatie en 
gebruik van de AED en voeren met onze chef echte 
functioneringsgesprekken inclusief cases uit de praktijk 
van alle dag. Zoals bijvoorbeeld een "heer" die mij, toen ik 
hem wees op de giga-plag die hij achterliet, toevoegde dat 
ik hem vast wel even kon terug leggen. Want daar was ik 
voor tenslotte. Je snapt dat mij niets restte dan de plag 
terug te stampen en me om te draaien.  
 
Ik houd wel een lijstje bij van leden die in die zin ter sprake 
zijn geweest en die er na mijn afscheid of dood vast nog 
wel wat van horen. Want onze rugdekking is doorgaans 
waterdicht. Intussen staat er inderdaad iets tegenover 
onze inspanningen. Dat verschilt overigens per marshal. 
Maar dat is logisch, want er zijn twee soorten. Dat heet 
Anne en de zeven dwergen: Bart, Frits, Gerard, Harry, Lex, 
Tjaart en ikzelf.  
 
Nog even aandacht voor ons nieuwe vriendje: een iPad 
met up-to-date baangegevens. Vluchten kan niet meer. 
Men valt tegenwoordig zomaar door de mand, en dat 
komt door die iPad. Enig ding. Helaas heb ik geen ruimte 
meer voor een verslag van de Marshalcup on Tour, op 12 
november gespeeld op de Gelpenberg. Van alles over te 
melden, maar helaas dus. De hoogtepunten: een gele 
Titleist die vanaf een belendend perceel als een bom 
insloeg tussen Frits, Paul en mijzelf, de prijsuitreiking met 
voor iedereen drie golfballen in een doosje en een 
verrassend geval met de meeste Stablefordpunten. Wie 
dat was? Wie anders dan 
 
Ome Gerrit 
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Joke van der Ven 

Beppy Lobeek 

Ze weet van aanpakken en ze weet van doorpakken. Jeugd 
en zorg zijn niet minder dan haar passie en ze is minimaal 
drie keer per week te vinden in de sportschool. Daar leert 
ze vooral om te gaan met een set nieuwe knieën, het lijf 
verder af te trainen, want van niet bewegen dij je soms 
zomaar uit, en vooral fit te blijven.  
 
Sinds drie jaar is ze actief binnen de jeugd op onze baan als 
assistent van Karin van Esch en is ze meer dan gedreven 
om de jeugd de liefde voor het golfspel over te brengen. 
Ook al woont ze al 42 jaar in het Drentse, haar 
Achterhoeks accent is nog onvervalst en haar 
tussenzinnetjes van ‘wee-je-wel en wee-je-nie’ vormen een 
steeds terugkerende schakel in haar woordenstroom. 
 
Ze is Beppy Lobeek, HcP 26,8 en voormalig eigenaar van 
bewegingsstudio Dynamia in Zuidlaren. We lopen Wit. Nog 
voor de eerste afslag is gedaan licht Beppy haar fysieke 
gestel toe. ‘Mijn swing is nog niet wat-ie zijn moet, want ik 
heb twee nieuwe knieën. Ook ben ik pas nog geholpen aan 
staar en aan spataderen. Maar nu kan ik weer minstens 50 
jaar mee!’ Het tekent Beppy en hoe ze met een 
onverwoestbaar optimisme de fysieke en mentale 
tegenslagen die het leven ook voor haar in petto had, weet 
om te gaan. 
 
Vijf jaar geleden kwam ze met haar huidige partner Geert 
Wieringh mee naar onze club. Haar GVB had ze op 
Veendam gehaald, daar was ze eerder lid geweest. 
Beppy: ‘Al snel hoorde ik dat ze mensen zochten voor de 
jeugd. Nou dat was niet aan dovemansoren gericht. Ik ben 
vroeger begonnen als jeugdleidster bij een 

gymnastiekvereniging voor kinderen van 4 tot 16 jaar en 
vond dat het mooiste werk wat er was. Sowieso het 
werken met kinderen, hen enthousiast maken, iets 
bijbrengen waar ze hun leven lang wat aan hebben, 
prachtig! Op mijn achttiende heb ik een opleiding gedaan 
tot gezinsverzorgster en kreeg vaak te maken met sociaal 
zwakkere gezinnen. Daarna heb ik de opleiding 
sportmassage gedaan. Wat ik zo leuk vind aan het 
begeleiden van ‘moeilijkere’ gezinnen? Nou dat zit gewoon 
in me wee-je-wel, dat kan ik eigenlijk niet in woorden 
uitleggen. Ik ben ook vijf jaar lang een week mee geweest 
met gehandicapten via de diaconie van de gezamenlijke 
kerken. Na afloop thuis was je echt helemaal total loss, 
maar mooi dat het was!’ 
 

Met ING naar Tilburg 
‘Twee jaar geleden zijn we met de jeugd een lang weekend 
naar een internationaal toernooi van ING in Tilburg 
geweest. Allemaal in een bed & breakfast. Prachtig. Op de 
voorlaatste dag stond de jeugd van Assen en Heemskerk 
samen bovenaan. Michel van Zijl moest voor ons als eerste 
de beslissende afslag maken om door te kunnen naar de 
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Joke van der Ven finale. Hij sloeg faliekant mis. Een knul uit Heemskerk 
begon keihard te lachen en kreeg vervolgens van de 
leiding uitdrukkelijk te horen ’Dat doen we niet bij golf!’ 
Hij sloeg vervolgens ook mis, mooi zo! Het was sowieso 
een leerzaam weekend voor de jeugd, ook om andere 
jeugdgolfers en hun ‘handicaps’  en gebruiken te leren 
kennen.’ 
 
Jeugdcommissie 
Samen met Karin van Esch, Michel van Zijl en Stefan de 
Roo vormt ze de Jeugdcommissie en daar mag wat Beppy 
betreft wel een schepje bij.’ Soms gaan wedstrijden niet 
door omdat maar twee jeugdleden zich hebben 
opgegeven. Dat vind ik zo jammer! Ik zou die kinderen wel 
thuis op willen halen en naar de baan willen brengen. We 
moeten met elkaar maar eens kijken hoe we méér vaart in 
de jeugd kunnen krijgen. Ik doe heel graag mee! Ik heb me 
al twee keer ingeschreven voor een cursus jeugdcoach, 
maar die gaat steeds maar niet door. Intussen heb ik van 
Bob een boek gekregen wat ik nu doorwerk en samen met 
hem probeer ik me op het niveau van jeugdcoach te 
krijgen.’ 

 

Dynamia 
Vijf jaar geleden is ze met haar bewegingsstudio, 
gevestigd in de voormalige Rabobank aan de 
Schipborgerweg in Zuidlaren, gestopt. ‘Dynamia betekent 
spierkracht en daar ben ik altijd mee bezig geweest. Ik heb 
dat 21 jaar lang gedaan. Altijd alleen, maar wel tien jaar 
lang stagiaires gehad. Ook vaak stagiaires met een 
rugzakje. Die kon ik dan één-op-éen begeleiden, wee-je-
nie. Soms moest ik dan tegen zo’n stagiaire en haar 
ouders zeggen dat ze beter een ander beroep konden 
kiezen. Dat vonden ze niet altijd leuk, maar ik zei dan weet 
je, het is goed dat je er nu al achter komt. Nu kun je nog 
een andere keuze maken.’ 
 
Keuzes 
Beppy maakt zelf ook duidelijke keuzes. Voor positiviteit, 
voor optimisme dat ze bijna als een morele plicht ziet en 
voor een niet aflatende inzet voor de jeugd. ‘Ik hou vol en 
ik stop niet, wee-je-wel. De jeugd verdient dat we met hen 
bezig zijn. En toevallig vind ik dat het mooiste wat er is!’ 
 
Was getekend: Beppy Lobeek. 
 

Ontknoping van de NNO 
De NNO wedstrijd op de Noord-Nederlandse ging helaas 
niet door vanwege hevige regenval. Dus er moesten nog 
twee wedstrijden gespeeld worden.  
 
Op 6 oktober was de thuiswedstrijd voor onze leden en 
dat was te merken in de uitslagen: 
In categorie 1 hadden we de 
volgende score: 
Koen Hazekamp nr. 1, 
Michel van Zijl nr. 2, 
Guido Mulder nr. 3 en 
Daan Meijnckens werd vijfde. 

 
In categorie 2 werd Bart Lukens nr. 1 en Kian de Roo 
vijfde. Dat betekende veel punten voor het 
verenigingsklassement!!  
 
Met een ruime voorsprong begon het team aan de 
laatste wedstrijd op Groene Ster. Ook daar werd weer 
goed gescoord. Kian de Roo werd 1e in categorie 2. En 
ook Koen Hazekamp en Jorn Tuinman wisten punten te 
scoren voor het klassement. Dus …. het jeugdteam van 
de Drentsche werd met grote voorsprong winnaar van 
het clubklassement. TOP! Gefeliciteerd allemaal!  
 

Tweede werd het team van de Noord-Nederlandse en 
derde was het team van Havelte. 
In de individuele klassementen werd Jorn Tuinman 
derde in categorie 1, Kian de Roo derde in categorie 2 en 
Michel van Zijl werd de winnaar van het beste bruto 
klassement van categorie 1!!! Jongens mooi gedaan en 
gefeliciteerd!!  
Volgend jaar organiseert de Drentsche de finaledag van 
de NNO. 
 
Vanaf volgend jaar heet de NNO: Noordelijke 
Jeugdgolftour. 
 
 
 
 
 
 
Winterlessen   
Binnenkort gaat de jeugdcommissie met Martin en Sven 
het programma voor de winter(lessen) maken. De 
jeugdleden krijgen hierover een mail. 
 
Verder wenst de jeugdcommissie alle (jeugd)leden fijne 
feestdagen en een mooi golfjaar in 2020!! 

Van de jeugd 
Karin van Esch 
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Drs. B 

Het was op zo’n dag dat het niet regent maar dat je na 
achttien holes wel kletsnat bent. Een miezerig regentje 
begeleidde mij op weg naar het clubhuis. Een milde wind 
maakte de omstandigheden draaglijk. De temperatuur 
schommelde rond zo’n twee graden boven nul. Ik schrijf 
eind november, met zicht op de winter en de 
Elfstedentocht ver úit zicht.  

 
Binnen, aan een kop versgestookte koffie, dacht ik terug 
aan weerman Pelleboer. Vóór zijn tijd was het weer het 
exclusieve recht van boeren en gemeenteambtenaren. 
Jan, met zijn opgewekt hoge stem, maakte van barre 
vrieskou een dag aan het strand. Bij Jan kwamen de 
aloude weer-wijsheden tot leven. ‘Krimpende winden en 
kijvende vrouwen, daar is geen huis mee te houden’ was 
er een. ‘In de zomer bij vlagen, in de winter bij dagen’ en 
‘Draait de kat haar aars naar ’t vuur, wind en regen koud 
en guur’. 
 
Heden ten dage komen de uitverkoren woordvoerders 
van de weergoden in grote golven over ons heen. Het is 
nu ook aan andere mensen gegund het over het weer te 
hebben. Golfers maken daar ook dankbaar gebruik van. 
Niet alleen als inleidende tekst om onderhoudend te 
kouten, maar ook omdat de omstandigheden het verschil 
maken tussen  ‘Himmelhoch jauchzend’ en ‘Zum Tode 
betrübt’. 
 
Als om mijn mijmering te bevestigen hoorde ik van links 

iemand zeggen; ‘Je krijgt helemaal niks mee.’ ’Nee,’ 
hoorde ik een ander, ‘Hij ligt en Hij blijft liggen’. ’Taai 
gras’ (denk ik altijd aan scheurgras), ‘Plaggen als 
deurmatten’ en ‘Permanent tijdelijk water‘ kwamen ook 
nog voorbij. Bij ‘Ik speelde ‘m hoog op en we hebben ‘m 
nooit weergevonden,’ verlangde ik naar de zomer met z’n 
keiharde uitgedroogde fairways waarop je zeker dertig 

meter extra kon bijschrijven. De ballen op temperatuur 
voor meer gevoel en het minimum aan kleding voor meer 
bewegingsvrijheid. Het is een buitensport, dacht ik niet 
voor het eerst. 
 
Maar voor het zover is, moeten we eerst nog een paar 
maanden guur weer, harde wind, sneeuw, hagel en ijzel 
trotseren. De sport verliest op dit soort momenten een 
ietsiepietsie aan aantrekkelijkheid, durf ik wel toe te 
geven.  
 
De komende feestdagen moeten me dan maar een 
kontje geven, richting zon en de geur van vers gemaaid 
gras, trachtte ik er een positieve draai aan te geven. De 
gedachten aan een cadeautje in de schoen en onder de 
boom brachten echter ‘mixed feelings’ bij mij naar boven. 
De herinnering aan pantoffels in plaats van de gevraagde 
trein deed mij nog steeds, zelfs na al die jaren, veel pijn. 
Het vooruitzicht van decoratieve truien met golfende 
sneeuwpoppen en golfballen in primaire kleuren konden 
mij nou ook niet direct opmonteren. Net zo min als de 
gebreide muts met sneeuwvlokken en meegebreide 
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zonneklep in het omslag. Sokken met iets van ‘zwarte 
Piet’ leek me nog wel wat, maar dat zal wel de laatste 
keer zijn, dacht ik opstandig. Laat ik er dan direct maar 
twee paar van vragen. Een enigszins emotioneel geladen 
stem aan een tafeltje in de buurt vroeg om mijn aandacht 
en verdrong zwarte Piet naar de achtergrond. 
 
Vorig jaar kreeg ik van mijn vriendin met de feestdagen 
een kaart met daarop de tekst: Het nieuwe jaar kan niet 
meer stuk want dit cadeau brengt je veel geluk, ving ik op. 
‘Ja, dichten is niet haar sterkste kant’, voegde de spreker 
er met gevoel voor kwaliteit aan toe. Het cadeau was een 
prachtige Callaway driver. Mooie kleuren, strakke shaft, ’n 
kop met de belofte van afstand en lijn, grip, cover, in één 
woord: ’n stuk gereedschap waar je U tegen zegt. ‘Je 
begrijpt dat ik mijn vriendin op passende wijze heb 

bedankt. Ja, op zo’n moment is mij niet gauw iets teveel.  
 
Nou je ziet het al voor je hè, ik als een streep naar de 
baan. Op de drivingrange wist ik het al. Goed mis! Maar 
dan ook echt goed mis! Het ding ging bij elke tik door de 
geluidsbarrière. Wat ’n knal. Niet normaal. Zie je mij 
daarmee al door de baan gaan. Nee toch zeker. In het 
clubhuis, achter driedubbel gelaagd glas, kunnen ze me de 
volle achttien holes volgen.  
 
Thuis moest mijn vriendin toegeven dat ze ‘m op zo’n 
Chinese site had gekocht. Lekker goedkoop. Ja, royaal 
uitpakken is niet haar sterkste kant.’ Toen werd het stil. Ik 
meende nog net een gezucht ‘Feestdagen’ op te vangen. 
 
Mijn verlangen naar de zomer werd sterker. 

‘Fouten’ 
Laat op een woensdagavond eerder dit jaar vertelde een 
man me heugelijk hoe hij de oplossing voor golf 
gevonden had. ‘Oh…’ was mijn eerste reactie, verbaasd 
als ik was. Zijn vrolijke grimas werd bloedserieus en zijn 
spraakwaterval stokte. In de paar seconden die hij me tot 
bezinning gaf, bedacht ik me verschillende scenario’s in: 
een video van een robot die ’s werelds no. 2 vernederde, 
maar ook een (illegale) rechte golfbal kwam in me op.  
 
De wind was redelijk aanwezig deze zomerse avond, maar 
waar het op de driving range kouder en luidruchtiger 
werd, vielen op Rood 9 alle geluiden weg tot stilte. Een 
doodse stilte. In onze flight was dat niet veel anders. Ik 
merkte dat ik aan mijn flightgenoot zijn lippen begon te 
hangen, dat ik zuchtte naar die paar verlossende 
woorden, naar het schijnbare gulden recept. 
Plots sprak hij met een kalme nieuwlezersstem op en zei: 

‘Eigenlijk is golf een sport van fouten. Want zouden we 
die niet maken, dan speelden we allemaal op tour.’ Mijn 
andere flightgenoot bromde wat twijfelend. ‘Wat een 
anticlimax, zeg.’ Daarna volgde iets wat niet in 
vierhonderd woorden valt te beschrijven, maar wat vast 
aardig samengevat wordt als een gevecht tussen 
persoonlijke voorbeelden en tv-reportages. Twee 
ruziënde kippen. Gemanierde kippen, welteverstaan. 
Beide heilig overtuigd van hun gelijk. ‘Professionals 
krijgen hun ballen wél uit de bunker’, merkte ik in het 
felst van de strijd nog even op. Fout. 
 
Aan deze bijzondere middag heb ik een hoop lessen 
overgehouden, over wat je wel en wat je niet kunt 
zeggen, maar vooral over hoe objectief woordgevechten 
eigenlijk zijn. Niet. Bekijk het zo: wat heeft een kip aan 
het broeden op een ei zonder inhoud? Precies. Want 
kippen leggen wel eieren, toch?   

Avonturen van een ballenraper 
Koen Hazekamp 
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Gerda Koster 

Karin van  Esch 

Op zaterdag 30 november melden 23 personen  zich voor 
de Doedag.  
 
Na de koffie in de loods van de greenkeepers begeven we 
ons over het door de rijp krakende witte gras naar de vier 
snoei- en zaagplekken in de baan. Onder de 
hoogspanning op Wit, naar de tee van Geel 8, naar Rood 
6 en naar de stapels hout langs de weg. 
 
Onder leiding en toezicht van hoofdgreenkeeper André 
wordt het werk enthousiast aangepakt. Hij ziet toe dat de 
vooraf gemerkte bomen en struiken netjes gesnoeid 
worden en het afval of in het bos op rijen wordt gelegd of 
met de aanhanger wordt weggehaald. Op Geel 1 blijft het 
nog op hopen liggen, de baan is te nat om daar met de 
trekker bij te komen. Jelle brengt om half elf koffie, thee 
en warme chocolademelk rond. 
 
Na ruim drie uur noeste arbeid wandelen we voldaan 
terug naar het clubhuis waar we ervaringen delen en 
samen genieten van een heerlijke lunch. We hebben veel 
gedaan, maar iedereen ervaart dat er ook nog veel 
gedaan kan en moet worden.  

Volgende week weer…? is de wens van een enkeling. 
Nou, dat is wel heel snel en niet zo snel te organiseren, 
maar ik beloof de aanwezigen een tweede Doedag eind 
februari, begin maart. 
 
Met al de helpende handen wordt er op een morgen 
enorm veel werk verzet, werk dat niet bij het onderhoud 
van de golfbaan hoort, maar wel noodzakelijk is om een 
mooie en gezonde baan te houden. De golfbaan wordt 
onderhouden door de greenkeepers, bossen en grote 
delen van de rough, hei en houtwallen horen niet direct 
bij het baanonderhoud. Geen of slecht onderhoud leidt 
tot zwakke bossen en natuur, de gevolgen daarvan 
hebben we kunnen zien: grote delen met fijnspar en es is 
zo ziek dat er gekapt moest worden. 
 
Door vrijwilligers wordt op kleine schaal al delen van de 
baan onderhouden en ook de Doedag draagt bij aan een 
gezonde baan met een grotere biodiversiteit. 
 
Heb je ook zin en tijd om samen met andere leden stukjes 
te onderhouden of mee te doen met een volgende 
Doedag, laat dat dan weten, je bent van harte welkom! 

Doedag 30 november 
Bart Snijders 
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Ali Huizinga 

© Eric Afman en Koen Hazekamp 
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Gerrit van de Werken Gerda Koster 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Het Tulip golftoernooi werd eind september voor de 
vierde keer op onze baan gespeeld. Behalve veel (inter)
nationale jeugd waren er ook weer veel vrijwilligers en 
natuurlijk was onze Regel- en Handicapcommissie van de 
partij, ondersteund door externe referees Fiona McCann 
en Suus Bouwland.  
 
Het was dit jaar iets spannender vanwege de nieuwe 
golfregels die per 1 januari van kracht waren, extra 
aandacht was geboden. Op vier à vijf strategische punten 
stonden we in de baan om vragen te beantwoorden, een 
ruling te geven en hier en daar een officiële 
waarschuwing, als iemand met stokken gooide of met de 
trolley tussen bunker en green doorliep (wat veelal 
gebeurde). Waar wij als golfgemeenschap een voorbeeld 
aan kunnen nemen is het terugleggen van plaggen, daar 
waren de jeugdspelers behoorlijk consequent in. Zij op 
hun beurt namen iets teveel een voorbeeld aan de 
professionals op de tour, door soms vrij voor de hand 

liggende zaken aan ons voor te leggen. 'Lig ik op de 
fairway?' en na het negatieve antwoord 'Maar krijg ik wel 
relief vanwege de buggysporen?', terwijl die sporen 
nauwelijks met het blote oog te zien waren. Als die 
sporen zo diep zijn dat je van abnormale 
terreinomstandigheden kunt spreken, dan wel. In dit 
geval: de bal spelen zoals ‘ie ligt. Ook vroegen twee 
spelers om een vrije drop omdat de bal vlakbij een 
afstandsmarkering lag. Vlakbij werd dan erg ruim 
geïnterpreteerd, ze hadden geen last van stand of swing 
en de bal lag ook niet tegen het paaltje. Dat paaltje stond 
enkel tussen de bal en de vlag. 'Ja maar, dat is gevaarlijk,' 
was dan het argument. Dan sla je eromheen, je hoeft 
niet naar de vlag te slaan, net zoals je achter een boom 
zou liggen. Ook hier geen vrije drop.  

 
Er waren wel twee interessante kwesties: op de eerste 
dag bleek in het clubhuis een verschil van mening tussen 
speler en marker over het aantal slagen op een bepaalde 
hole. De speler zei een birdie te hebben gemaakt en de 
marker had een par genoteerd. Daar is na het horen van 
de betrokkenen en andere getuigen en enig beraad 
besloten de speler het voordeel van de twijfel te geven. 
De andere kwestie speelde zich af op Geel 9, waar 
iemand zijn afslag in een van de drie boompjes links van 
de fairway terugvond. Met behulp van een telefoon 
werd de onspeelbare bal geïdentificeerd, waarna een 
lange jongen hem uit de boom wist te vissen en de 
speler de nearest point of relief bepaalde, de bal sloeg 
en met een strafslag zijn weg vervolgde. 
 

Een (ingewikkeld) spel voor jong en oud 

Eric Afman 
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Karin van Esch Eric Van de andere kant van het leeftijdsspectrum (lees: de 
seniorencommissie) kregen we ook enkele vragen, vooral 
met betrekking tot bunkers.  
 
Wat te doen bij water in de bunker of erosiesleuven. Dat 
is afhankelijk van de situatie: is de bunker GUR en door de 
baan verklaard of niet, en dat is weer afhankelijk van de 
hoeveelheid water die erin ligt. Is er nog wel plek om een 
bal te droppen binnen de bunker die dichter is bij de 
hole. Als je daar allemaal geen last van hebt, maar je 
vindt de ligging van je val toch te lastig, dan kun je hem 
onspeelbaar verklaren. Je kunt dan terug naar de plaats 
vanwaar geslagen is, droppen in de bunker in een rechte 
lijn met de vlag naar achteren, of binnen twee 
clublengtes (nog steeds in de bunker), dit alles met één 
strafslag, of buiten de bunker in een rechte lijn met de 
vlag naar achteren. Dat kost je dan twee strafslagen.  
 
Mocht je last hebben van tijdelijk water of in de bunker, 
of zodanige erosiesleuven zodat van abnormale 
terreinomstandigheden gesproken kan worden, maar is 
er nog ruimte in de bunker om te droppen (niet dichter 
bij de hole), dan heb je ook enkele opties. Kies de nearest 

point of relief binnen de bunker en drop de bal binnen 
een stoklengte. Of je dropt de bal buiten de bunker in een 
rechte lijn met de vlag naar achteren en neemt in dat 
geval een strafslag. Je mag niet terug naar de plaats 
vanwaar je hebt geslagen.  
 
Kies je in bovenstaande gevallen voor de rechte lijn naar 
achteren (binnen of buiten de bunker), dan bepaal je een 
referentiepunt op die lijn en dropt binnen een stoklengte 
van dat punt. Als het allemaal te ingewikkeld klinkt kun je 
het nog eens rustig nalezen in het regelboekje: Regels 
19.3 en 16.1C. 
 
Nog een belangrijke noot: de commissie (d.w.z. de 
wedstrijdleiding) bepaalt door het bekijken van de 
bunkers of er een of meer bunkers GUR worden 
verklaard. Niet zomaar alle bunkers omdat ergens water 
is geconstateerd. En om de wedstrijd qualifying te 
houden dient dat in overleg met de R&H-commissie te 
gebeuren.  
 
Veel bunkerplezier! 
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Karin van Esch 
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In 2019 hebben we een goed golfjaar gehad. De 
deelname aan zowel qualifying als non-qualifying 
wedstrijden was gemiddeld hoger dan in 2018. De 
wedstrijden om de individuele clubkampioenschappen 
blijven vooralsnog grillig qua aantal deelnemers. Graag 
willen we volwaardige kampioenschappen houden en 
juist daarom zoeken we naar een modus om de animo 
hiervoor te verhogen. Dat is overigens best lastig.  
 
De wedstrijdcommissie organiseert clubwedstrijden 
voornamelijk in het weekeinde en tevens, namens het 
bestuur, diverse clubkampioenschappen  als stroke- & 
matchplay- en foursome kampioenschappen. Dit varieert 
van qualifying wedstrijden (strokeplay en stableford) 
zoals bijvoorbeeld KEI-wedstrijden (qualifying 
wedstrijden, ook wel maandbeker genoemd) en de 
vermaarde Jur van Dijkbokaal tot zogenaamde ‘fun’ 
wedstrijden waarbij diversen spelvormen worden 
gebruikt, zoals Texas Scramble, Vroege Vogels, Bartjes 
Beste Bal, Handicart, Ot & Sien en vele anderen. 
Eveneens organiseren zij wedstrijden waarbij het 
verenigingsgevoel een zeer belangrijke plaats inneemt, 
zoals de Vrienden- en Vriendinnendag, Groningen-
Drenthe, de Outsidercup en de Cross Country.  

 
Naast de weekendwedstrijden zijn er ook populaire 
wedstrijden op de woensdagavond, de 9 holes inloop 
Clubavond (bijna) na werktijd en tijdens de winterperiode 
de Wintercupwedstrijden. Die zijn er in vijf wisselende 
spelvormen. Niet te vergeten ook de Seniorenmaandag, 
de Damesdinsdagochtend en de Herenmiddag op 
donderdag. 
 

De wedstrijden hebben als doel:  
 
- Opdoen van wedstrijdervaring 
- Behalen of vaststellen golfhandicap  
- Competitie element waarborgen 
- De onderlinge contacten uitbreiden 
 
Maar bovenal: plezier en gezelligheid bij het golfen 
bevorderen. 
 
Golfvierdaagse 
We proberen binnen de beschikbare uren die zijn 
overeengekomen met de DG&CC als baaneigenaar, voor 
zowel de competitieve als de recreatieve spelers een zo 
gevarieerd mogelijke agenda in elkaar te timmeren. 
Nieuwe ideeën voor wedstrijden worden serieus bekeken 
en eventueel ingepast. Er worden echter ook wedstrijden 
geschrapt vanwege een jaarlijks teruglopend animo.  
 
Komend seizoen willen we bijvoorbeeld een 
golfvierdaagse organiseren. In één week vier avonden 
een ronde van negen holes lopen, waarbij de drie beste 
scores meetellen voor de eindrangschikking. De laatste 
avond wordt dan feestelijk afgesloten met prijsuitreiking 
en een buffet. Andere ideeën zijn: Golf Sixes of een soort 
Ryder Cup. En dan wel in dezelfde spelvorm, maar we 
willen daar een ‘eigen’ naam aan geven. Dat lukt niet 
allemaal in één seizoen, het blijft altijd passen en meten 
in de agenda. 
 
Nieuwe wedstrijdleiders 
Verheugd zijn we zeker met de instroom van een paar 
nieuwe wedstrijdleiders. Zonder een goede 
wedstrijdleiding kunnen we niets organiseren. Er komt 
best wel wat kijken bij de organisatie van een wedstrijd. 
Belangrijk is ook dat iedereen tijdig aanwezig is bij 
deelname aan een wedstrijd. We noemen het nog maar 
een keer: een half uur voor de start aanwezig (30 
minuten mag ook) en bij een shotgunstart zelfs drie 
kwartier (45 minuten) voor de start. Dan heeft de 
wedstrijdleiding alles tijdig op orde en loopt er niemand 
te stressen. We zijn volop bezig met de planning voor het 
komende golfseizoen. Rond de jaarwisseling zullen we 
deze publiceren op de website en kan ieder zijn/haar 
agenda weer invullen voor een nieuw en succesvol 
golfseizoen. 

Wedstrijdcommissie 
Rolf Rademakers 
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Ze nemen er de tijd voor dit jaar. Misschien ook wel 
omdat ze veel goeds hebben te melden. Over de baan, 
het clubhuis, de club, de leden, het afgelopen jaar en de 
plannen voor volgend jaar. Zowel Jelle als Jan-Willem 
gaan uitgebreid in op alle vragen en opmerkingen die de 
DG&CC aangaan. Met een groeiend ledenaantal, zowel op 
de hele baan (+ 40)  als op de PAR 3 (+ 40), groeiende 
bezetting in de lodges (+ 5%), stabiliteit voor wat betreft 
de medewerkers in de keuken en receptie en een 
golfschool die draait als een tierelier. Je zou er bijna 
tevreden van worden. Nou, dat zijn ze ook wel! 
 
Boomkap 
Jan-Willem neemt meteen het initiatief en vraagt: ‘Waar 
wil je het allemaal over hebben?’ 
‘Nou, laten we eens beginnen met de baan.’ 
Jan-Willem: ‘Ook dit jaar zijn er goeie stappen gemaakt. 
De greens worden steeds beter en ook de fairways zien er 
beter uit. Aan de randen daarvan gaat er komend 
voorjaar het een en ander gebeuren. Afgelopen seizoen 
zijn er 1.500 tot 2.000 bomen omgehakt op een gebied 
van 4,5 ha. Dat was een enorme ingreep, maar er zijn 
eigenlijk wel hele mooie doorzichtjes ontstaan. En als we 
daar straks wat ophogingen maken, met opnieuw veel 
hei, prachtig. Ik zie al helemaal voor me hoe dat eruit gaat 
zien. Jelle lachend: ‘Visionair Jan-Willem!’  
 

Herbeplanting 
Jan-Willem kijkt even verstoord op. ‘Nee, ik zie dat 
gewoon! Jij niet dan? Natuurlijk worden er ook bomen 
herbeplant, dat staat vast. Zowel de gemeente als de 
Bosgroep houden daar toezicht op, omdat de grond van 
de gemeente is. In overleg met hen gaan we tussen nu en 
zes jaar herbeplanten. Daarnaast gaan we deze winter 
nog langs de fairways, vooral op Geel, veel bomen 
‘vrijzetten.’ Dat betekent dat de gemarkeerde bomen 
blijven staan en daaromheen het kleinere spul wordt 
weggesnoeid. Daar helpt ook een ploegje vrijwilligers aan 
mee onder aanvoering van Bart Snijders, zoals op de doe-
dag. Die hulp en betrokkenheid wordt overigens zeer 
gewaardeerd! En ja, André verbaast me regelmatig met 
zijn vooruitziende blik. Gisteren was het een droge dag en 
worden meteen de greens bezand en direct daarna 
ingereden. Dus ja, per saldo ben ik heel tevreden met Vos 
Ruinerwold.’ 
 

Foregreens aanpakken 
‘Wat we komend voorjaar ook gaan aanpakken zijn de 
foregreens, die zijn nu veel te nat. Vorig jaar hebben we 
op de witte lus geprobeerd om het met zandlamellen op 
te lossen, gleuven van 50 cm diep met daarin zand om 
het water af te laten lopen, maar dat heeft niet het 
gewenste resultaat gehad. Daarvoor komen we met een 
plan van aanpak. Dat geldt ook voor een aantal paden. De 
te natte en te hobbelige paden worden vernieuwd en 
krijgen halfverharding. Nee, geen asfalt, dat past niet bij 
de natuurlijke uitstraling.’ 

DG&CC: óp naar 2020! 
Joke van der Ven 
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Parkeerplaatsen bestraat 
En Jelle vervolgt: ‘Ook de parkeerplaatsen worden 
volgend voorjaar aangepakt en dat wordt een stevige klus. 
Omdat de parkeerplaatsen op een strategisch 
waterwingebied liggen, maakt de Water Maatschappij 
Drenthe (WMD) de parkeerplaatsen eerst vloeistofdicht. 
Dat betekent dat ze folie in de grond leggen die de olie en 
dat wat er uit de auto’s komt, af laat lopen naar een 
opvangput. Als dat klaar is, worden de parkeerplaatsen 
bestraat.’  
Jelle: ’Daarnaast wordt ook de spuitplaats gerenoveerd, 
zodat het er wat netter kan blijven. Waarschijnlijk komt er 
een opvangbak onder. Tot die tijd is het wel handig als 
iedereen af en toe een bezem ter hand neemt om de boel 
schoon te vegen.’ 

Clubhuis 
Jan-Willem: ‘In het clubhuis komen op het terras nieuwe 
stoelen en een aantal nieuw tafels. Ook binnen wordt een 
aantal stoelen en tafels vervangen. En dan een veel 
gehoorde wens: de damesdouches worden betegeld. Dat 
betekent dat er straks weer vijf damesdouches zijn! 
En ja, Rob Koedijk stopt met Kunst in het Clubhuis. Dat is 
jammer ja.’ 
Jelle: ‘Erg fijn dat hij het zo lang heeft willen doen. En 
misschien willen andere leden het wel oppakken, want in 
principe vinden we het rouleren van kunst wel erg leuk.’  
 

 
Wifi en internet 
Jan-Willem en Jelle samen: ‘Dat blijft een lastig probleem, 
ook voor onszelf. Kijk, er ligt hier geen glasvezelkabel, dus 
we moeten het met ADSL doen. Dat is eigenlijk niet snel 
genoeg. We zijn ook al met een satellietverbinding bezig 
geweest, vanaf de top van het politiegebouw. Maar er zit 
zoveel bos tussen, dat we niet te bereiken zijn. We 
bekijken op dit moment de mogelijkheid van een sterke 
4G-verbinding.’ 
 
Buggy’s en Marshalkar 
Jan-Willem: ‘We hebben voor eigen gebruik 4 à 5 eigen 
buggy’s. Een aantal daarvan wordt vervangen, onder 
andere die voor de marshals, zodat ze beter bereikbaar 
zijn.’ 
‘Zullen ze blij mee zijn!’ 
‘Hebben ze je dat verteld?’ 
‘Ja, ze zeggen wel eens wat…’ 
 
Keuken, restaurant & receptie 
Jelle: ‘Waar wij erg blij mee zijn is dat er in de horeca 
stabiliteit is bij de medewerkers. Ze blijven allemaal, Rolf, 
Jan en ook Karin komt weer. Ook bij de receptie zijn er 
geen veranderingen en dat geldt ook voor de Golfschool. 
Dus ja, we zijn eigenlijk wel erg tevreden op het moment. 
Er is rust, er is een goeie sfeer, iedereen lijkt het naar zijn 
zin te hebben. Dat blijkt ook uit het Players First 
onderzoek. We doen het volgens de leden eigenlijk op alle 
fronten best goed. Bij de ledenvergadering volgend 
voorjaar zal ik dat verder toelichten.’ 
 
Overall 
‘Veel plannen voor komend jaar, heren!’ 
‘Jazeker! Vorig jaar hebben we ook wel fors geïnvesteerd, 
o.a. in de keuken, maar dat was allemaal wat minder 
zichtbaar.’ 
‘Gaan jullie nog banen overnemen?’ 
De beide heren kijkend me vragend aan. ‘Tuurlijk niet! 
Alle banen doen het goed. Waarom zouden we?’ 
‘Ok, dank dan!’ 
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